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W odpowiędzi na petycję w sprawie wdrożenia procedur związanych z mozliwością

uŻywania środków komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielenie zanówień

skierowaną do Burmistrza Miasta Jędrzejowa w dniu 09.11.2018 r. uprzejmie informuję,

źze Utząd Miejski w Jędrzejowie do momentu obowiązywania pełnego używania środków

komunikacji elektronicznej w postępowaniach o udzielnie zamówienia - w formie, o której

mowa w art. 10a ustawy Prawo zamówrcn publicznych, będzie prowadził postępowania

na dotychczasowych zasadach. Jednocześnie Urząd Miejski będzie przygotowywał się do

pełnego wdrożenia w swojej jednostce elektronizacji zamowień publicznych.

Jednocześnie nadmientam, Że ze wzg|ędu na brak planowanych postępowań powyżej

progów unijnych w 2019 roku pracownicy Urzędu będą monitorowali działanię miniportalu

Urzędu Zamówien Publicznych otaz zachowania komercyjnego rynku platform do

elektronizacji zamówień publicznych. Decyzja, ktore rozwtązanie zastosować do wdrożenia

(miniportal UZP czy platformę komercyjną), będzie za|ezna od działania miniportalu IJZP

otaz ewentualnej konieczności wprowadzenia dodatkowych komercyjnych rozwiązań

technicznych niezbędnych do prawidłowej elektronicznej obsługi zamówień publicznych.

Implementacja procedur pełnego uż1tkowania środków komunikacji elektronicznej

niewątpliwie przyczyni się do usprawnienia t przyśpieszenia procedury udzielenia zamówień

publicznych. Mocną stroną elektronizacji będzie uproszczenie procedur' ograniczenie

biurokracji, zwiększenia skuteczności, szybkości oraz przejrzystoŚci postępowań.

Użykowanie środków komunikacji elektronicznej powinno przyczynić się również do

zmniej szenia kosztów prowadzenia postępowania.
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Słabą stroną elektronizacji będzie z pewnością dostosowanie się wykonawców do

wymogów zwtązanych z uŻyciem środków elektronicznej komunikacji' o ile problemem nie

jest juz obecnie korzystanie z poczty elektronicznej, o tyle stosowanie kwalifikowalnego

podpisu elektronicznego nie jest nadal powszechne i nastręczy więcej trudności. Niektórzy

wykonawcy nadal sporządzają oferty ,,ręcznie,,, bęz korzystania z udostępnianych

ęlektronicznie formulatzy w wersji edytowalnej. Przejście na pełną elektronizację może byó

dla takich wykonawców duzym problemem i przez jakiś czas moie rodzic problemy

formalne' poniewaz nie każdy dokument w zamówieniach publicznych da się uzupełnii,

wyjaśnió czy poprawió.

Przedmiotowa petycja zostanie opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej

Urzędu Miejskiego w Jędrzejowie.


